
 

Schriftelijke vragen, art. 37:  Bevoegdheden van de gemeenteraad 
Datum: 4 juni 2024 
 
Geacht college, 
 
Zoals bekend vindt de VVD dat belangrijke politieke vraagstukken in het openbaar moeten worden 
besproken, en niet enkel in de collegekamer. Toch zijn er deze raadsperiode diverse onderwerpen 
geweest waarbij de raad buiten spel stond. Enkele voorbeelden: de opvang van vluchtelingen op 
landgoed Velder, het aanwijzen van (pilot)locaties voor tiny houses en flexwoningen, huisvesting 
arbeidsmigranten, en de opvang van Oekraïense vluchtelingen. 
 
Het college heeft in dit soort dossiers telkens zelf de belangrijkste besluiten genomen. Dat is een 
typische Boxtelse keuze, en wat ons betreft een eigenaardige. De gemeente staat voor lastige keuzes. 
Die keuzes kunnen door onze inwoners alleen worden begrepen als de politiek het met elkaar 
bespreekt; een openbaar debat is noodzakelijk voor draagvlak in de samenleving.  De Boxtelse VVD 
heeft bij herhaling verzocht om de gemeenteraad te laten beslissen op de dossiers met grote 
maatschappelijke impact.  
 
Ook op dit moment spelen er diverse zaken waarbij het voor de VVD niet duidelijk is of deze door de 
gemeenteraad behandeld gaan worden.   
Zou het college daarom per onderwerp de volgende vragen kunnen beantwoorden:  

• Komt het dossier ter oordeelsvorming én instemming naar de gemeenteraad?  

• Zo ja, wanneer?  

• En zo niet, wat is de reden dat de beslissing niet bij de raad ligt? 
 
Het gaat om: 

1. De gewijzigde woningbouwplannen van Joost op het voormalig De Kleine Aarde terrein. 
2. De locaties van zonneweides, waar n.a.v. de tenderprocedures vier locaties ‘uit de bus’ zijn 

gekomen; drie locaties in Lennisheuvel en één in Boxtel (Renbaan).  
Graag per locatie onze vragen beantwoorden. 

3. Beoogde opvang Oekraïners in diverse panden: 
- Voormalig pand Theelen in de Stationsstraat, Boxtel 
- Molengraafseweg 1, Boxtel 
- Rechterstraat 32b, Boxtel 
- Lennisheuvel 68, Lennisheuvel 

Omdat het ons niet bekend is of in alle gevallen sprake is van hetzelfde proces of dat er  
verschillende ‘vergunning-routes’ zijn, graag per locatie een antwoord op onze vragen. 
 
Ook voor de bestaande opvanglocaties is het ons niet duidelijk waarom de gemeenteraad 
niet betrokken werd in de besluitvorming over de locaties. Wat is de reden?  

- Voormalig Rabobankgebouw in de Stationsstraat, Boxtel 
- Heesemanshoeve, Boxtel 
- Voormalig pand Wit-Gele Kruis in Jan Kruijssenstraat, Boxtel 

Graag per locatie een antwoord.  
4. Tot slot: welke procedures en criteria hanteert de gemeente t.a.v. mogelijke extra 

opvanglocaties, al dan niet tijdelijk – zowel voor Oekraïners als voor vluchtelingen vanuit 
andere landen?  Krijgt de gemeenteraad de beslissende stem inzake de  locaties?  
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